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O szczegółach tej inwestycji mówił podczas konferencji prasowej Prezydent Miasta Starachowice Marek Materek.

- Ulica Zakładowa to kolejna, obok Mickiewicza i Duboisa , droga którą remontujemy na Osiedlu Wzgórze. Modernizacja obejmie jezdnię, wykonanie chodników oraz
wybrukowanie parkingów. Planowany termin zakończenia robót to sierpień 2024, ale wykonawca zapowiada, że wszelkie prace zakończy do końca kwietnia –
mówił Prezydent Materek.

Wartość prac związanych z wykonaniem chodników, nowej nawierzchni ulicy i poprawy miejsc parkingowych to prawie 1,3 mln złotych. Miasto pozyskało na ten
cel dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości ponad 606 tysięcy złotych.

March 28, 2024

Remont Zakładowej idzie pełną parą

Ulica Zakładowa to ważna arteria miejska na Osiedlu Wzgórze, która jest właśnie modernizowana. Jest to kolejne działania samorządu miejskiego w tej części
miasta. Dotychczas w ramach rewitalizacji wyremontowano budynki mieszkalne, stworzono Centrum Aktywności Społecznej czy wreszcie wybudowano parking
dwupoziomowy w Starachowicach Dolnych oraz zagospodarowanie północnej linii brzegowej zalewu Pasternik.



Podczas konferencji głos w imieniu mieszkańców zabierali radni Rady Miejskiej w Starachowicach. O zmieniającej się infrastrukturze oraz obliczu miasta mówiła
radna Lidia Niewczas – Cieszę się, że możemy poprawiać infrastrukturę drogową. Wszystkie ulice wymagające po kolei remontujemy. Jest to dla nas bardzo
ważne, gdyż wpływa na estetykę miasta.



Radny Mariusz Zaborski zwracał z kolei uwagę na wielość inwestycji realizowanych w Starachowicach – Gratuluję służbom miejskim sprawności w
przygotowywaniu inwestycji, a wykonawcy tej drogi za szybkie działanie. Nasze miasto się rozwija intensywnie. To widać spacerując po mieście. Cieszę się, że
zgłoszenia spływające od mieszkańców są rozpatrywane na bieżąco.

Bezpieczeństwo pieszych oraz pozostałych uczestników ruchu drogowego na osiedlach jest niezwykle ważne. Ten aspekt inwestycji podkreślał Przewodniczący
Rady Miejskiej w Starachowicach Michał Walendzik – Mamy tutaj pięć wieżowców oraz kilka mniejszych bloków. Tym mieszkańcom trzeba było zapewnić
bezpieczne warunki do spacerów czy jazdy samochodem. Ta inwestycja przyniesie pozytywną zmianę w tym zakresie. Warto również zwrócić uwagę na aspekt
estetyczny. Mam nadzieję, że mieszkańcy będą zadowoleni.



Interpelacje w sprawie remontu drogi składał radny Włodzimierz Orkisz. Podczas konferencji nie krył zadowolenia z pozytywnego efektu tych zabiegów – Cieszę
się, że dotychczasowe zapowiedzi prezydenta dotyczące tej drogi się ziściły. Zarówno za tą modernizację jak i pozostałe realizacje w tej części miasta serdecznie
dziękuję.
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June 6, 2025

Ankieta na magazyny energii - wydłużamy termin

Do 30 czerwca 2025 roku osoby zainteresowane udziałem w starachowickim projekcie dotyczącym dostawy i montażu magazynów energii powinny złożyć w Urzędzie Miejskim wypełnioną ankietę. Termin składania
ankiet wydłużono o jeden miesiąc.

Więcej...

June 5, 2025

Mieszkanie za remont

Jeśli mieszkasz w zasobach gminy lub kwalifikujesz się do przydziału mieszkania z gminnego zasobu mieszkaniowego, Gmina Starachowice ma dla Ciebie propozycję: LOKAL DO REMONTU LUB ADAPTACJI NA KOSZT
PRZYSZŁEGO NAJEMCY.

Więcej...



Więcej artykułów

June 5, 2025

Wakacje w mieście, sport i przemoc – przyznano dotacje

Gmina Starachowice przyznała dotacje na zadania publiczne

Więcej...

June 5, 2025

Oferta Stowarzyszenia SZYMANOWSKI TRIATHLON TEAM

Oferta Stowarzyszenia Szymanowski Triathlon Team na realizację zadania publicznego z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej

Więcej...


